

**KERRY**

# OurShare

 Own part of Kerry

الملاحظات الضريبية للموظفين حسب الدولة

عُمان

Country Employee Tax Notes

Oman



تلخص الملاحظات الضريبية للموظفين المعاملة الضريبية والمسؤوليات الفردية المتعلقة بالضرائب للأسهم المكتسبة بموجب خطة OurShare الخاصة بـ Kerry. هذا الملخص للإرشاد فقط. تعتمد الضرائب على ظروفك الشخصية. يوصى باستشارة مستشارك الضريبي لتأكيد وضعك الضريبي الشخصي. تستند المعلومات الواردة في هذا المستند إلى قانون الضرائب المعمول به وممارساته اعتبارًا من يناير 2024 وقد تخضع للتغيير.

The Employee Tax Notes summarises the tax treatment and individual tax-related responsibilities for shares acquired under Kerry's OurShare Plan.

This summary is for guidance only. **You taxation depends on your personal circumstances. It is recommended that you consult your own tax advisor to confirm your personal tax position.**

The information in this document is based on prevailing tax law and practice as at January 2024 and may be subject to change.

## المذكرات الضريبية للدولة – عمان

إجراء المشارك	إجراء صاحب العمل	المعاملة الضريبية	حدث خاضع للضريبة	
-	-	-	x	الالتحاق
-	-	-	x	الاشتراكات الشهرية
-	-	-	x	شراء
-	-	-	x	منحة الأسهم المطابقة
-	-	-	x	فترة الحجز
-	-	-	x	منح الأسهم المطابقة
نظرًا إلى أن Kerry هي شركة أيرلندية مسجلة ، فمن الضروري بموجب قانون الضرائب الأيرلندي أن تقوم الشركة بخصم ضريبة اقتطاع الأرباح (DWT) بنسبة 25٪ من أرباحك قبل إعادة استثمار الأرباح في أسهم إضافية لك. قد تكون مؤهلاً لاسترداد الضريبة من الإيرادات الأيرلندية لهذا المبلغ؛ لمزيد من المعلومات، يرجى الرجوع إلى "وثيقة معلومات الأرباح" في المكتبة على بوابة EquatePlus الخاصة بك. يوصى بطلب المشورة من مستشارك الضريبي الشخصي إذا كنت ترغب في تطبيق استرداد الضرائب أو الائتمان الضريبي.	-	-	x	إعادة استثمار توزيعات الأرباح

## المذكرات الضريبية للدولة – عمان

### معدلات ضريبة الدخل

لا توجد ضرائب شخصية مباشرة في عمان.

### ضريبة أرباح رأس المال

**الأسهم المشتركة** - لا توجد ضرائب شخصية مباشرة في عمان، بما في ذلك ضريبة أرباح رأس المال.

**الأسهم المتكافئة** - لا توجد ضرائب شخصية مباشرة في عمان، بما في ذلك ضريبة أرباح رأس المال.

### التقارير الضريبية الفردية

كيفية الإبلاغ عن الدخل عن طريق الإقرار الضريبي؟

لا توجد ضرائب شخصية مباشرة في عمان.



## Country Tax Notes – Oman

	Taxable event	Tax Treatment	Employer Action	Participant Action
Enrolment	✘	-	-	-
Monthly Contributions	✘	-	-	-
Purchase	✘	-	-	-
Matching Share Grant	✘	-	-	-
Holding Period	✘	-	-	-
Matching Share Vest	✘	-	-	-
Dividend Reinvestment	✘	-	-	As Kerry is an Irish incorporated company, it is mandatory under Irish tax law for the company to deduct Dividend Withholding Tax (DWT) of 25% from your dividend before the dividend is reinvested into additional shares for you. You may be eligible for tax refund from Irish Revenue for this amount; for more information please refer to the 'Dividend Information Document' in the library on your EquatePlus portal. It is recommended you seek advice from your personal tax advisor should you wish to apply tax refund or tax credit.

# Country Tax Notes – Oman

## Income Tax Rates

There is no direct personal taxation in Oman.

## Capital Gains Tax

**Purchased Shares** - There is no direct personal taxation in Oman, including no capital gains tax.

**Matching Shares** - There is no direct personal taxation in Oman, including no capital gains tax.

## Individual Tax Reporting

### How to report the income via tax return?

There is no direct personal taxation in Oman.

# Together Grow We

## يرجى الملاحظة:

1. لا يقدم لك أي عضو في Kerry Group plc أو أي من موظفيها أو وكلائها أو ممثلها أي مشورة استثمارية أو ضريبية أو غيرها فيما يتعلق بـ OurShare.
2. سواء شاركت في OurShare أم لا، فهذا قرار شخصي لن يكون له أي تأثير على علاقة العمل الخاصة بك.
3. قد تنخفض قيمة أسهم Kerry وأي استثمار تقوم به أو ترتفع. أداء سعر السهم في الماضي ليس ضماناً لأداء سعر السهم في المستقبل.
4. سيختلف عدد الأسهم التي تحصل عليها كل شهر باستخدام مساهمتك اعتماداً على سعر السهم وسعر الصرف في وقت الشراء.
5. يمكن أن تتقلب أسعار الصرف. أنت توافق على أن مجموعة Kerry لن تكون أو أي من مسؤوليها أو موظفيها أو وكلائها أو ممثلها مسؤولين عن أي خسارة بسبب التحركات في سعر الصرف و / أو بسبب التأخير في شراء بيع أو نقل الأسهم الأساسية.
6. المعلومات المقدمة فيما يتعلق بمشاركتك في OurShare بمثابة إرشادات فقط وليس المقصود منها أن تكون خاصة بموقفك الخاص. إذا كنت غير متأكد بشأن رغبتك في الانضمام أم لا، يجب عليك طلب المشورة المالية المهنية المستقلة والمؤهلة حسب الأصول. لا يمكن تحميل Kerry Group plc وأي من مسؤوليها أو موظفيها أو وكلائها أو ممثلها المسؤولية عن أي إجراء يتم اتخاذه نتيجة للمعلومات المقدمة.
7. تخضع مشاركتك في OurShare لقواعد الخطة واتفاقية الجائزة وأي مستند آخر مدرج بالرجوع إليه، والذي يمكن العثور عليه في مركز OurShare. في جميع الأحوال، بما في ذلك حالات التعارض مع المعلومات المقدمة على هذا الموقع وأي اتصالات أخرى متعلقة بـ OurShare، ستمسود قواعد الخطة، واتفاقية الجائزة، وأي وثيقة أخرى مدرجة بالمرجع.
8. في بعض الأحيان، قد يعرف بعض الزملاء معلومات ليست معروفة للجمهور بعد، ولكنها قد تؤثر على سعر سهمنا (على سبيل المثال، النتائج المالية القادمة لنهاية العام). إذا كان هذا ينطبق عليك، فقد يؤثر ذلك على قدرتك على التداول في أسهم Kerry. قد يتم الاتصال بك من قبل Kerry Group plc إذا كان هذا ينطبق عليك. راجع سياسة التعامل في الأوراق المالية لمزيد من التفاصيل.



# Together Grow We

**Please note:**

1. No member of Kerry Group plc or any of their officers, employees, agents or representatives is giving you any investment, tax or other advice in relation to OurShare.
2. Whether or not you participate in OurShare is a personal decision which will have no impact on your employment relationship.
3. The value of Kerry shares and any investment you make can go down as well as up. Past share price performance is not a guarantee of future share price performance.
4. The number of shares you acquire each month using your contributions will vary depending on the share price and exchange rate at the time of purchase.
5. Exchange rates can fluctuate. You accept that neither Kerry Group plc and any of their officers, employees, agents or representatives will be liable for any loss due to movements in the exchange rate and/or due to delays in procuring a sale or transfer of the underlying shares.
6. The information provided in connection with your participation in OurShare serves as guidance only and is not intended to be specific to your own position. If you are in any doubt as to whether or not to join, you should seek duly-qualified independent, professional financial advice. Kerry Group plc and any of their officers, employees, agents or representatives cannot be held responsible for any action taken as a result of the information provided.
7. Your participation in OurShare is subject to the Plan Rules, Award Agreement and any other document incorporated by reference, which can be found on the OurShare hub. In all circumstances, including a conflict with the information provided on this website and other communications made in connection with OurShare, then the Plan Rules, Award Agreement and any other document incorporated by reference, will prevail.
8. At times, some colleagues may know information that's not yet public knowledge, but may impact our share price (e.g., upcoming year-end financial results). If this applies to you, it may impact your ability to trade in Kerry shares. You may be contacted by Kerry Group plc should this apply to you. See our Dealing in Securities Policy for more details.

